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Z A P I S N I K 
s 32. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
09.05.2014. godine s početkom u 08,00 sati 

 
 
Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika Grada Delnica; Hrvoje Zatezalo 
(umjesto Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.); Tomislav Mrle, voditelj 
Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave); Irena 
Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Dragan Abramović, zapovjednik 
JVP Delnice; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV „Hlojkica“; Indira Rački Joskić, 
ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za 
proračun i financije);  
 
Odsutni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Dario Medvedec, direktor TD 
Goranski sportski centar d.o.o. Delnice; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog 
odjela. 
 
 
TOMISLAV MRLE 
 

- ovlašteni liječnik iz firme Adria medic koja sudjeluje u davanju suglasnosti iz 
područja zaštite na radu obavio je pregled prostorija. Dostavljen mu je popis ljudi koji 
rade četiri i više sati dnevno na računalu te će za njih biti organiziran pregled kod 
oftalmologa. 

- za gerontodomaćice prikupljena je sva dokumentacija i odnijeta je u Upravni odjel za 
socijalnu politiku i mlade primorsko-goranske županije. Sada se čeka provjera 
dokumenata te se nadamo da ćemo dobiti licencu za obavljanje tih poslova. 

- radi se na pripremi dokumentacije za zapošljavanje jednog radnika na određeno 
vrijeme s obzirom da je kolegica Sanda Bubanj na bolovanju. 

- vezano za stručno osposobljavanje pristigle su 23 zamolbe za ukupno deset osoba koje 
će se primati na stručno osposobljavanje. Za dvije struke se nisu javili kandidati pa je 
došlo do izmjene programa. Nakon što dobijemo novu suglasnost Zavoda za 
zapošljavanje raspisati ćemo novi Javni poziv. 

- obavljale su se aktivnosti vezane uz Vijeće za prevenciju kriminaliteta s obzirom na 
usvojen plan i program rada na prvoj sjednici na određene zaključke. Održan je 
sastanak kod gradonačelnika čija je glavna tema bila kako organizirati edukaciju za 
najmlađe bicikliste na području grada Delnica. Vezano uz to danas je zakazan sastanak 



u osnovnoj školi u 13,30. Također se razmišlja o uvođenju registracije bicikla, radi 
lakšeg pronalaženja ukradenih bicikla. 

- u Turističkoj zajednici smo obavili pregled prostora s obzirom da je u planu izrada 
info punkta za sve građane grada Delnica, na kojem bi se uz policijske djelatnike i 
ostale institucije grada, građani informirali o aktivnostima. U pripremi je izrada 
kalendara za 6.mj. 

- obavljaju se kontakti vezani uz Odbor za sport, kulturu i tehničku kulturu. Zakazana je 
sjednica 12.05.2014. Isto tako 14.05.2014. biti će sjednica Komisija za Statut, 
Poslovnik i normativnu djelatnost. 

- kolegica Martina Petranović završila je odluku o socijalnoj skrbi. 
 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

- Katarina Mihelčić – molim Vas da koordinirate da na sastanak Komisije za Statut, 
Poslovnik i normativnu djelatnost 14.05.2014. u 17,00 sati dođu i članovi Upravnog 
vijeća Javne vatrogasne postrojbe. 

- redovito se održavaju vježbe Javne vatrogasne postrojbe i DVD-a Delnice. 
- u subotu će se održavati ispiti za vatrogasce DVD-a na kojima ću vjerojatno 

sudjelovati kao član ispitne komisije. 
- svaki petak održavamo operativne vježbe zajedno sa DVD-om Delnice. 
- ovaj tjedan odrađivali smo prijevoz vode uz naknadu te također vraćanje usluge 

korištenja dvorane srednje škole sanacijom i rušenjem drveća oko srednje škole. 
 

 
Narodna knjižnica i čitaonica Delnice - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- danas idem sa djelatnicom na stručni skup u Rijeku. 
- cijeli tjedan zajedno sa kolegicama bila sam se slaganjem knjižnog fonda. Nadam se 

da ćemo sutra sve dovršiti. 
- dogovorili smo kazališnu predstavu koja će se održati 29.10.2014. 

 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
 

- sutra idemo na Dječju olimpijadu u Crikvenicu. Intenzivno vježbamo sa djecom i 
nadamo se da će sve proteći u redu. 

- održali smo Odgajateljsko vijeće vezano uz Dječju olimpijadu radi dogovora oko 
pojedinosti. 

- održali smo i Upravno vijeće vezano za Pravilnik o upisima djece u vrtić. 
- obilježiti ćemo Majčin dan. Sa djecom smo pripremili male uratke i čestitke koje će 

oni darovati svojim majkama. 
- dogovorila sam sa Kotar Teatrom izvođenje predstave povodom odlazaka budućih 

prvašića. 
 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- izvođenje dorada i prilagodbi izleta koji će biti 10.05.2014. godine. Radi se o 
umirovljenicima s područja grada Zadra i otoka Ugljana. 



- poslali smo načelne informacije o izložbi kataloga „Neodoljiva Hrvatska“ kao 
mogućoj u prostoru kaštela „Zrinski“. 

- poslali smo zahvalnice predstavnicima članova u dosadašnjem mandatu Turističke 
skupštine 2010.-2014.godine. 

- odaslane su zahvale izlagačima za sudjelovanje na prvom „Proljetnom sajmu“. 
- u tijeku su dogovori oko programa događanja za mjesec lipanj. 
- uputili smo poziv svim turističkim zajednicama Gorskog kotara za dostavu promo-

materijala koje bismo ponijeli slijedeći tjedan na promidžbenu prezentaciju u Fažanu. 
Također smo pozvali ugostitelje da se priključe sa ponudom onoga što ćemo iznijeti 
kao degustacijsku razinu na zajednički gastro stol na njihovom trgu.  

- prikupili smo veći dio novaca prodanih karata humanitarnog koncerta koje su prodane 
u lokalnim zajednicama Gorskog kotara vezano za koncert organizaciji 138. brigade. 

- otkazali smo jednu T-com uslugu koju više ne možemo financijski podržati a radi se o 
prenosivom internet stick-u. 

- prikupljeni su i objedinjeni prispjeli odgovori novih mandatara Turističke skupštine 
2014.-2018. Dobili smo dozvolu od Ministarstva: Turistička skupština sa 23 člana 
prelazi na 14 članova+predsjednik.  

- vezano za Fažanu poslan je koncept prezentacije. Katarina Mihelčić – mene brine to 
što mi nemamo jedinstveni letak kao ponudu izleta kojim bi se moglo obići više 
objekata ( muzej u Brodu na Kupi, Popovićev mlin, kuća Rački itd.). Problem je što se 
svi objekti reklamiraju posebno i svatko sa svojim lecima. Irena Vučenik Šostik – mi 
svoje izdanje nismo tiskali dvije godine zbog financijskih poteškoća. 

 
 
TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. – HRVOJE ZATEZALO 
 

- završili smo s košnjom u parku kralja Tomislava. 
- jedan dio klupa u parku je popravljen a dio je još u tijeku. 
- također je pokošeno i: groblje u Delnicama, zatim zelene površine u ulici Ivana 

Gorana Kovačića, ul. Silvije Strahimira Kranjčevića, ul. Viktora Bubnja, parcela kod 
I.N.A.-e, igralište kod Doma HV-a, Damski most, Frankopanska ulica itd. 

- počeli smo sa košnjom trave na groblju u Brodu na Kupi. 
- što se tiče oglasnog panoa na placu, klupe kraj panoa su ofarbane a u tijeku je nabava 

sadnica koje ćemo posaditi ispod panoa. 
- u dogovoru sa gospodinom Jurkovićem maknuli smo uskršnje jaje sa placa. 
- također je poslano 200-tinjak uplatnica za groblja. 

 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- najviše vremena oduzima nam obilaženje Kamenite ulice u kojoj bi radovi trebali biti 
gotovi do kraja ovog mjeseca. 

- u utorak je bio sastanak u „Komunalac“ d.o.o. Delnice vezano za radove u Supilovoj 
ulici. Zatrpava se lijeva strana i paralelno se rade kućni priključci za vodovod i fekalnu 
kanalizaciju. 

- na pitanje prometa kroz parkiralište iza zgrade grada Delnica dobila sam slijedeću 
informaciju: ovaj vikend napraviti će se signalizacija za dvosmjerni promet kroz 
parkiralište tako da će biti povezano ulazom i izlazom sa Supilovom ulicom. 

- napravljena je odluka i priprema se ugovor o nadzoru za svjetiljke javne rasvjete preko 
Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 



- jučer sam sa komunalnim redarom bila na terenu u Razlogama. Najveći problem 
postoji na cesti prema Krašićevici gdje posljedice elementarne nepogode još uvijek 
nisu sanirane. 

- izvršeni su radovi na popravku javne rasvjete na području grada Delnica. Komunalni 
redar izvršio je kontrolu računa. 

- volonteri su radili popis objekata za obračun komunalne naknade. Izvršena je kontrola 
34 objekta. 

- komunalni redar je u 2. zoni grada Delnica izdao nekoliko opomena vezano za 
nepropisno parkiranje. Katarina Mihelčić – molim Vas da se više ne izdaju opomene 
nego kazne. Novac od kazni potrošiti ćemo za nabavu udžbenika za prve razrede. 

- popisana su sva drva na javnim površinama te smo svih obavijestili da ih moraju 
maknuti u roku od 8 dana, u protivnom ćemo napraviti Ugovor o najmu površine. 

- radi se na pripremi materijala za sjednicu Gradskog vijeća koja će biti krajem mjeseca. 
- bili smo u intervenciji vezano za prigovore na rad dimnjačarske radnje „DIMŠO“. 
- napravili smo prijavu veterinarskoj inspekciji vezano za pse lutalice u mjestu Dedin. 
- otvorene su pristigle ponude za Stručno osposobljavanje za rad bez zasnivanja radnog 

odnosa. 
 
 
ĐULIO JUSUFI 
 

- tijekom dana vršiti će se otvaranje ponuda za bagatelnu nabavu 
- također se radi na postupku bagatelne nabave za osiguranje od nezgoda i osiguranje 

imovine 
- otvorene su pristigle ponude za Stručno osposobljavanje za rad bez zasnivanja radnog 

odnosa. 
- napravljen je godišnji izvještaj za državne potpore za 2013. godinu, također i kvartalni 

izvještaj za 2014.godinu. 
- isplaćene su plaće proračunskim korisnicima. 
- jučer smo imali sastanak vezano za rebalans proračuna koji se prolongira do daljnjeg 

dok se ne sazna što će biti sa Jedinicama lokalne samouprave a vezano za Zakon o 
brdsko-planinskim područjima. 

 
 
 
 
 
 Sjednica je završena u 9,00. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:      Dogradonačelnica grada Delnica 
Nikolina Muhvić     Katarina Mihelčić, dipl. ing. agr. 


